## 佛光山愛民頓講堂

## 【2023 弘法培訓英文班】

※宗旨:為提升信眾英文佛學層次。為佛教培養英文弘法人才,為弘法本土化培育英才。

讓優秀人才升任為老師,讓佛法興隆代代相傳。

※日期: Jan 27 (課程說明會,約 30 分鐘,必須要參加);

Feb 10, 24; Mar 10, 24; Apr 14, 28; May 12,26(共八堂課)

※時間:每月第二周與第四周,星期五晚上 7:00 pm to 8:30 pm

※上課:線上網路 Zoom Meeting

※課程內容和上課模式:自學英語佛學名相和討論實際生活上的運用

※費用:免費(需報名)

## Training of Propagation of Dharma in English

## **XPurpose**:

- 1. To promote Buddhists' level of understanding of Dharma in English.
- 2. To cultivate and nourish potential talented Buddhists to share the responsibility of teaching and propagation of Dharma in English for the ultimate goal of localization of Buddhism.
- 3. To nurture proficiency and skill of teaching Dharma for the purpose of passing Buddhism from generation to generation.

\*\*Date: Jan 27 (course briefing, about 30 minutes, all registrants must attend); Feb 10, 24; Mar 10, 24; Apr 14, 28; May 12,26 (total of eight lessons)

- Time: 7:00 pm to 8:30 pm on Friday evening, the second and fourth week of each month
- Classes: Online Zoom Meeting
- Class content and format: Study English terminology and its application in daily living.
- Fee: Free (registration required)

	Training of Propagation of Dharma in English	
Name		Gender
Phone		
Email		
Address		
Remark		

Address: 10232-103 Street Edmonton, AB. T5J 0Y8 TEL: 780-424-9744